
Respostes a la ciutadania d’ICV al Ple de 15-02-2017 

La senyora Ibáñez: 

“Aquesta ja és una pregunta per a tots els grups. A mi m’agradaria saber quines 
aportacions ha fet la ciutadania d’Esplugues al tema dels refugiats, com està aquest 
tema, i què es pot fer des del carrer per avançar-lo, si és que es pot fer alguna cosa.” 

La senyora Millà: 

“A veure, d’aquest consell de solidaritat es va crear una comissió que va estar 
treballant, la portava una mica Creu Roja, i hi ha tot un pla d’actuació per quan 
arribin, em sembla que no eren famílies, em sembla que eren no sé si vint persones, 
que podien ser famílies o podia ser gent que anés sola. Jo sé que hi ha gent que ha 
ofert pisos, gent que s’ha ofert a col·laborar de moltes maneres possibles, des 
d’acompanyar, a fer la vida una miqueta més senzilla a aquestes persones.  

Per altra banda, estic segura que si arriben aquí, que estaran molt ben atesos, 
perquè em sembla que és el compromís que ja vam agafar tots ja fa temps. El que 
passa és que potser els haurem d’anar a buscar, perquè com es deia, si estem 
esperant que arribin, que obrin les fronteres, que ens donin permís, doncs, ho tenen 
cru. Potser el que toca és anar-los a buscar. Com? No ho sé, parlem-ne.” 

 


